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VAN  HET  BESTUUR 

In memoriam 
 

Ard Smit 
 

Met het overlijden van Ard Smit verliest LADA 
een van haar oprichters. Ard is acht jaar raads-
lid geweest voor LADA waarvan twee jaar in 
Niedorp en zes jaar in Hollands Kroon. 
In die periode maakte LADA gebruik van de 
kantoorruimte van zijn bedrijfsunit op het Win-
kelerzand waar de fractievergaderingen en het 
LADA-overleg tussen fractie en bestuur werden 
gehouden. Daartoe werd deze ruimte omge-
doopt tot partijkantoor, wat met een grote raam-
poster duidelijk zichtbaar was gemaakt. Daar-
mee was LADA de enige partij met een eigen 
partijkantoor. 

 
Beantwoording  politieke vragen 

 
 
Geachte fractie,  
 
Op 15 februari 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2305) gesteld over ‘’verzoek kinderen 
om handtekeningen te overhandigen’’. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. 
U vindt de antwoorden direct onder de vragen.  
 
Reactie  
1. Waarom is deze afspraak afgezegd? 
Speeltuin de Bosbies is al een tijd onderwerp van gesprek in de wijk. De discussies en gemoede-
ren zijn hoog opgelopen. Er is en wordt van alles gedaan om samen met de omwonenden tot een 
oplossing te komen. Er is tijdens een derde bewonersbijeenkomst besloten om de aanwonenden 
via een enquête te laten bepalen of er toestellen verwijderd moeten worden. We hebben besloten 
om eerst de stemronde af te wachten en daarna met de kinderen in gesprek te gaan.  
 
2. Wat is de reden dat er geen nieuwe afspraak gemaakt kan worden om de burgemeester de 
handtekeningen te overhandigen? 
De afspraak is uitgesteld, maar niet afgezegd. Dit is per e-mail en telefonisch uitgelegd aan de 
initiatiefnemer van de groep.  
 
3. Begrijpt u de teleurstelling bij de kinderen over de gang van zaken? 
We begrijpen dat de kinderen wellicht teleurgesteld zijn dat de afspraak is uitgesteld, maar zij krij-
gen nog de kans om in gesprek te gaan.  
 
4. Bent u alsnog bereid een nieuwe afspraak te regelen? Ja zie antwoord vraag 3. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Burgemeester en wethouders,  
W. Eppinga secretaris                 A. van Dam burgemeester  
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LADA luistert in Hippolytushoef 
 

De openbare fractievergadering maandag 20 maart  
werd gehouden in dorpshuis Hippo te Hippolytushoef. 
De raadsagenda kende slechts twee punten in de oor-
deelvorming die weinig discussie vroegen. Daardoor er 
bleef er voldoende tijd over om andere zaken aan de 
orde te stellen. 

Advies Veilig Verkeer                                                                                                                                                    
Maar aanleiding van onze eerder gestelde vra-
gen over de situatie op de Oosterweg  wordt er 
onderzoek gedaan naar de verkeerssituatie in 
Nieuwe Niedorp dat gedeeld gaat worden met 
de verkeerscommissie van de gemeente. 
 
Herdenking Joods werkdorp                                                                                                                                          
Zondag 20 maart werd herdacht dat de Duit-
sers op 20 maart 1941 de bevolking van het 
werkdorp hebben weggehaald en op transport 
gezet naar vernietigingskamp Mauthausen. 
Onze fractieleden Henk van Gameren en Do-
rien Sijbenga waren daarbij aanwezig. 
 
Inloopavond Boomgaardweg                                                                                                                      
Onze fractiesecretaris heeft deze avond be-
zocht. In een met 165 namen ondertekende 
petitie waarin bewoners hun zorgen uiten over 
de toegenomen verkeersdrukte verwachten zij 
antwoorden te krijgen over te nemen maatre-
gelen. Een onzeker overkomende wethouder 
Peters kwam met lege handen, dit tot frustratie 
van de aanwezigen. In plaats van antwoorden 
kregen zij te horen dat ze een verkeerde in-
steek hadden van deze avond. Dit is geen par-
ticipatie maar bedoeld om informatie op te ha-
len. Dat zorgde voor veel verontwaardiging.   
De avond leverde niets op met als resultaat dat  
mensen gefrustreerd naar huis gingen.     
 
Raadsagenda                                                                                                                                                    
De twee punten op de agenda in de oordeels-
vorming waren de verordening duurzaam maat-
schappelijk vastgoed en  een subsidieverorde-
ning isolatie. In beide voorstellen wordt extra 
geld vrij gemaakt om voor subsidieverstrek-
king. Verenigingen en organisaties komen voor 
hoge kosten te staan voor het verduurzamen 
van hun accommodaties en kunnen dit niet tot 
stand brengen zonder goede subsidieregelin-
gen. Het tweede voorstel betreft een extra bij-
drage voor inwoners voor het isoleren van hun 
woning. Goede voorstellen die brede steun ver-
dienen. 

Verslag raadscafé                                                                                                       
Voor het raadscafé in De Oude School in Wie-
ringerwaard viel de belangstelling tegen. Vaak  
werden er kleine problemen in de eigen sfeer  
naar voren gebracht.                                                                 
Er werd aandacht gevraagd voor digitale pro-
blemen bij ouderen. Als voorbeeld werd Aange-
dragen dat de laatste papieren gemeentegids 
in 2012 uitgegeven is en de  calamiteitenkaart 
in 2014. “Wij hebben dus geen actuele informa-
tie meer. Waarom worden deze niet meer op 
papier uitgegeven? Den Helder doet het wel en 
daar zijn ze gewoon op te vragen, wordt per 
post toegestuurd; waarom kan dat niet in Hol-
lands Kroon?” was de vraag. Men gaf ook aan  
dat er  te veel  digitaal gebeurt, daar kunnen wij  
niet mee omgaan.                                                                                                    
Ook de verpaupering van het Wapen van Wie-
ringerwaard en de overlast veroorzaakt door 
hangjongeren werden aan de raadsleden voor-
gelegd.                                                                                 
Vervoersproblemen rond de bietencampagne 
Oude Zeug, wegen zijn te smal voor het zware 
vervoer. Voor fietsers ontstaat een onveilige 
situatie. 
 
Verkiezing provinciale staten                                                                                                                       
Het aantal stemlokalen was beduidend lager 
dan twee jaar geleden. Dat zorgde overal voor 
problemen. Op veel plaatsten lange rijen met 
wachttijden die soms opliepen tot over het uur, 
wat leidde tot veel irritatie wat er toe leidde dat 
mensen  niet hebben gestemd. Op sommige 
locaties waren er ook problemen met de toe-
gang voor mensen die slecht ter been zijn.                                                                                      
De fractie zal een motie indienen waarin het 
college gevraagd wordt onderzoek te doen hoe 
dit heeft kunnen gebeuren en om maatregelen 
te nemen om volgende verkiezingen beter te 
laten verlopen.          
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UIT  DE  FRACTIE 

MOTIE 
 
 
 
 
De gemeenteraad, in de vergadering op 23 maart 2023, verzoekt het college 
-         zo snel mogelijk een onderzoek in te stellen naar de gang van zaken tijdens de verkiezin-
          gen voor Provinciale Staten en het waterschap op 15 maart jl.;  
-         op basis daarvan te bepalen hoe de dienstverlening m.b.t. de verkiezingen in de toekomst 
          kan worden verbeterd. 
 
Waarom deze motie? 
Stemmen is een grondrecht en essentieel is voor een goed functionerende democratie. Iedere in-
woner moet de mogelijkheid krijgen om zijn of haar stem uit te brengen. 
Bij de verkiezingen op 15 maart waren veel minder stembureaus geopend dan in het verleden ge-
bruikelijk was. 
Oude Niedorp en Nieuwe Niedorp had slechts 1 stembureau. In het verleden waren dit er 3.  
Winkel had 1 stembureau, dit waren er 2. Anna Paulowna had 2 stembureaus, dit waren er 4.  
Hippolytushoef had 1 stembureau, dit waren er 2. 
De wachtrijen liepen bij sommige stembureaus op tot meer dan een uur.  
Het stembureau in Nieuwe Niedorp was niet goed toegankelijk voor mindervaliden.  
Het stembureau in Hippolytushoef had te maken met opstoppingen voor de deur, omdat de zij-
ingang niet werd gebruikt.  
In Nieuwe Niedorp, Anna Paulowna en Hippolytushoef was geen stembureau meer ingericht bij de 
zorglocaties. 
Veel mensen hebben als gevolg van deze omstandigheden niet gestemd.  
 
Termijn voor uitvoering en terugrapportage 
Voor het zomerreces 
 
Naam en ondertekening indieners 
 
 
Henk van Gameren         Sylvia Buczynski    Alexander Bügel    Sonja Mulderij 
LADA&ANDERS!             PvdA                       OHK                        D66 
 
Wanneer wij bereid waren om het vragen van excuses te verwijderen dan zouden OHK, SHK, Pv-
dA en D66 de motie mee indienen. Dit verzoek werd ingewilligd waardoor er een meerderheid ont-
stond. Het CDA zegde toe de motie te kunnen steunen. De VVD vond het vragen om een onder-
zoek te vergaan en vond een evaluatie voldoende. Groen Links sprak zich niet uit over de motie. 
De burgemeester was ook van mening dat er zaken niet goed verlopen zijn en steunde de motie. 
“We gaan grondig evalueren. Niet alleen de hoeveelheid stembureaus, zoals u stelt in uw motie, 
maar het gehele verkiezingsproces”. Daarin ook een evaluatie over het besluit geen stemlokalen 
meer in zorglocaties te plaatsen. Met de toezegging dat de raad een terugkoppeling krijgt was dat 
voldoende om de motie niet in stemming te brengen. 

De raadsvergadering van 23 maart vergde zoals ver-
wacht weinig tijd. De twee in de oordeelvorming geagen-
deerde punten konden raadsbreed waardering vinden 
waardoor er extra geld beschikbaar komt voor de ver-
duurzaming van het maatschappelijk vastgoed en voor 
isolatie van woningen. Onze motie over het verloop van 
de verkiezingen leverde een uitgebreide reactie van de 
burgemeester op. De regionale nieuwsmedia gaven er 
veel aandacht aan.  
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Burgemeester over stemproces:  
“Substantiële verandering nodig” 

 
                                                         

Hollands Kroon – Burgemeester Rian van Dam van Hollands Kroon is 
van mening dat er flink gesleuteld moet worden aan het stemproces 
rond de verkiezingen. Aanleiding voor de opmerking was een motie 
van LADA & Anders, waarin het college werd opgeroepen onderzoek te 
doen naar verschillende problemen tijdens de gang naar de stembus 
afgelopen 15 maart. Volgens Van Dam is het onwenselijk dat vrijwilli-
gers zoals nu tot 7 uur in de ochtend bezig zijn met stemmen tellen. 
Daarnaast is er onvoldoende flexibiliteit bij stemlokalen. 

LADA & Anders fractievoorzitter Henk van Ga-
meren signaleerde dat er een aantal proble-
men waren tijdens de verkiezingen voor de 
Provinciale Staten en het waterschap. Zo wa-
ren er dit keer minder stemlokalen en waren de 
wachttijden soms lang. Hij riep in een motie 
op om te onderzoeken wat er mis ging, om 
soortgelijke problemen in de toekomst te voor-
komen. Tijdens de raadsvergadering donder-
dagavond kreeg hij bijval van het CDA. Fractie-
voorzitter Jan-Willem van der Klugt zei dat ook 
zijn partij dergelijke signalen had ontvangen. 
Burgemeester Rian van Dam reageerde op de 
motie door te zeggen dat zij zelf alle 19 stem-
bureaus in de gemeente is langsgegaan op de 
verkiezingsdag. De opkomst in Hollands Kroon 
was significant hoger dan vier jaar geleden, 
maar dat was volgens haar niet overal te zien. 
In sommige stembureaus is het wel erg druk 
geweest. Op andere plekken was het weer vrij 
rustig. Van Dam wist te vertellen dat er in een 
aantal stembureaus is opgeschaald met een 
extra stemhokje. Dit om de doorstroom te be-
vorderen. De grote stembiljetten hielpen niet: 
Mensen waren relatief lang bezig om het juiste 
vakje aan te kruizen. Van Dam erkende dus de 
problemen die door LADA & Anders werden 
geschetst. 
 
Substantiële veranderingen nodig 
Daarnaast ziet de burgemeester ook verbeter-
punten op andere momenten binnen het stem-

proces. Zo sprak zij haar waardering uit voor 
de vrijwilligers die de stemmen tellen, maar gaf 
ze ook aan dat het eigenlijk niet wenselijk is dat 
mensen soms tot 7 uur in de ochtend stemmen 
aan het tellen zijn. Vaak zijn zij de dag ervoor al 
vroeg begonnen en moeten ze ook de dag er-
na weer aan de slag. Dat vergroot ook de kans 
op fouten: “Ik vind dat daarin echt substantiële 
veranderingen moeten plaatsvinden”, aldus 
Van Dam. Zij voelde zich daarin gesteund door 
de Nederlandse Vereniging van Burgerzaken. 
Die organisatie streeft naar op termijn een vol-
ledig digitaal stemproces. 
De burgemeester steunde dan ook de motie 
die opriep tot een onderzoek: “We gaan gron-
dig evalueren. Niet alleen de hoeveelheid 
stembureaus, zoals u stelt in uw motie, maar 
het gehele verkiezingsproces. We moeten bij-
voorbeeld kijken hoe we op stembureaus flexi-
beler kunnen zijn om de wisselende drukte op 
te vangen.” Van Gameren was blij met de reac-
tie van het college en bracht de motie daarom 
ook niet in stemming. Van Dam zei toe de raad 
van een terugkoppeling te voorzien. Daarin 
komt zij ook met een evaluatie over het be-
sluit geen stemlokalen meer in zorgcentra te 
plaatsen. Dit was gedaan om kwetsbare groe-
pen te beschermen, maar maakt in de praktijk 
misschien wel dat het voor sommige mensen 
lastiger is om te gaan stemmen 
 

https://www.regionoordkop.nl 

Stijn Vos                  
politiek verslaggever        

Regio Noordkop 

openbare fractievergadering 
 

maandag 17 april 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

Dorpshuis De Oude School 
Populierenlaan 23a 

1766JD  Wieringerwaard 
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Politieke  vragen   
 
 

 
De fractie heeft vragen gesteld over het illegaal dumpen van afval in de openbare ruimte. 
 
Onderwerp 
Afvaldumping 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
Meermaals is onze fractie benaderd door bewoners van de 
Hendsweel in Hippolytushoef. Achter een berging, gren-
zend aan de kleine parkeerplaats tegenover de speeltuin, 
wordt constant grofvuil gedumpt. Telkens wordt hier mel-
ding van gemaakt, en wordt het grofvuil uiteindelijk verwij-
derd. Helaas duurt het soms maar een paar dagen voor de 
stoep weer vol staat met koelkasten, kano’s, bankstellen 
en houtafval.  
 
Onze fractie heeft per mail navraag gedaan bij Beter Wo-
nen (van wie het betreffende stuk stoep is), en zij geven 
het volgende aan:  
 
‘Zoals u waarschijnlijk weet is afvaldumping een groot probleem in de gemeente Hollands Kroon. 
Er wordt niet alleen op het plekje achter de Hendsweel afval gedumpt maar ook op andere plek-
ken en in het buitengebied. Een mogelijke oorzaak hiervan is de extra kosten die bewoners van 
de gemeente moeten maken om hun huisvuil op te laten halen. (…)  
Wij gaan graag met de gemeente in gesprek om samen maatregelen te treffen en ook Beter Wo-
nen is van mening dat dit niet bijdraagt aan een prettig leefbare omgeving. Het zijn inwoners van 
de gemeente Hollands Kroon die dit veroorzaken en mogelijk huurders van Beter Wonen.’ 
 
Wij hebben hierover de volgende vragen:  
 

 1.   Is het college op de hoogte van de stortingsproblematiek op deze locatie?  
 2.   Is het college bereid om op korte termijn met Beter Wonen om tafel te gaan om tot een 

structurele oplossing te komen voor dit probleem, dat op meerdere plekken speelt?  
 3.   Zo ja, kan het college de gemeenteraad in een memo over de uitkomsten inlichten?  
 4.   Wordt het probleem met storten, dat Beter Wonen in haar mail signaleert, meegenomen 

in de evaluatie van de implementatie van het nieuwe afvaltarief?  
 5.   Hoe veel meldingen van afvaldumping heeft de gemeente in de afgelopen jaren gekre-

gen?  
Graag zouden we een overzicht van de afgelopen 5 jaar ontvangen.  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk van Gameren  
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